
 Referat 07.01.25 
 Bestyrelsesmøde 

 Mødested  : Hos Birgitte 18.30-20.30 
 Tilstede  : Birgitte, Anja, Kitty, Anne Mette, Britt,  Morten, Michael, René, Signe 

 ●  Godkende dagsorden og evt optagelse af yderligere punkter 

 Godkendt og tilføjet punkt om skur 

 ●  Medlemsstatus, nyt om medlemmer 

 Der er 403 medlemmer. Der har været løbende fin tilgang. Der har været 
 hændelser, hvor nogle tilmelder sig ,men ordren ikke kommer ind. Det er 
 uvist hvorfor, men det har indtil videre løst sig. Kasserne er så nødt til at 
 søge efter dem, der har betalt ,men hvor der ikke er informationer. 

 Formanden oplever en del opkald, hvor folk har lagt ordre på at blive 
 medlem. Vi forventningsafstemmer i teksten på hjemmesiden, at der 
 typisk kan gå op til 5 dage fra ordren er lagt inden man få medlemskab 
 med saunabrev/kode. Spørgsmål til ordren rettes til kassereren. 

 Vi overvejer igen at anskaffe et system til medlemshåndtering. 
 Udfordringen er ikke anskaffelsen, men den årlige pris for vedligehold. 
 Morten undersøger ved DGI. 

 ●  Økonomi, nyt om foreningens økonomi 

 Driftskontoen: ca 300 tkr 

 Anden konto (fonde, fra kommunen mv.): ca 200 tkr 

 Saunaen er budgetteret med 35 tkr, men Mortens vurdering er et 
 resultat på 55 tkr. (bl.a. pga. forbedringer og etablering af strøm), dvs. et 
 større overtræk. Ellers ser regnskabet fornuftigt ud. 

 ●  Etablering af gæsteadgang til sauna 



 Formanden får spørgsmål til, om man må tage gæster med ind? 

 Fordele: kunne tjene på det 

 Ulempe: udvander at nogle ønsker at være medlem, at der slides mere, 
 og at der ikke overholdes at det kun er med et andet medlem og at der 
 også skal betales - det vil måske kræve at bestyrelsen skal agere politi 
 (kan vi styre at gæster på den måde legaliseres?) 

 Forslag om en forsøgsperiode i februar og med direkte mobilpay (dvs 
 ikke med ordre). Vi afprøver fra 17. februar og sæsonen ud at ét medlem 
 kan have én gæst med mod betaling. Betalingen er: 50 kr. via mobilpay 
 eller konto. Gæster kan ikke deltage ved saunagus. 

 ●  Status på sauna 
 ○  Forbrug: strømforbrug følger planen. Ditto anvendelse af 

 rengøringsmiddel. 
 ○  Rengøring: Efter lås på uret er saunaen kold og ubrugt om 

 mandagen, så rengøringen kan gennemføres. Anne Mette er i 
 proces om at finde en egnet støvsuger. 

 ○  Antal besøgende: Den er godt besøgt, især morgen og sidst på 
 eftermiddagen. Men det opleves ikke, som at saunaen er 
 overbelastet. 

 ○  Automatisk optænding /sms modul: der er ikke behov pt, og hvem 
 skulle i så fald stå for styringen. Men det ønsker vi at få til 
 Multihuset. 

 ○  Åbning af sauna til aftendyp trods mandag. Vi fastholder, at 
 mandag er lukkedag. 

 ○  Sidste åbningsdag sauna: Kitty tager kontakt til campingpladsen, 
 og skriver på tråden om vores udspil accepteres. Vores udspil er at 
 sidste saunadag er søndag den 6. april. Det giver uge 15 til at 
 saunaen kan flyttes til Endelavevej, med henblik på at saunaen er 
 væk til fredag den 11. (hvor skolernes påskeferie begynder). René 
 tager kontakt til kommunen. Birgitte tager kontakt til 
 VS-automatik. 



 ○  Saunaen er utæt ved forrummet. Det er i taget. René har købt 
 klæbemiddel og forsøger at lappe hullet. 

 ●  Tilretning af saunabrev 

 Formanden tænker, at der er mange informationer og det trænger til at 
 blive fornyet. 

 Forslag om at saunabrev fornys flere gange i sæsonen bla. også for at 
 ændre koden, og konsekvensrette mht. anvendelse af olier. 

 Forslag om at vi hver især foretager et kvalitetstjek af hjemmesiden, og 
 giver besked herom på tråden, så Britt kan tilrette. 

 Signe skriver udkast til nyt saunabrev. (ligger på drev i roden). 

 Saunabrevet skal efterfølgende oversættes til engelsk. 

 Nyhedsbrev skal udkomme senest på tirsdag med nyt saunabrev (også 
 gerne den engelske version). Ny kode skal virke fra på tirsdag. 

 ●  Tilmeldelse til arrangementer via hjemmesiden 

 Arrangementer uden antalsbegrænsning skal ikke foregå via 
 ordre-modulet, men kun via mobilpay eller konto, hvis der er lille 
 egenbetaling. 

 ●  Intro af andre grupper end medlemmer, skal vi have betaling 

 Indtil videre vælger vi ikke at tage betaling. Der er ikke mulighed for at 
 tilbyde sauna ved gruppearrangementer. 

 ●  Status multihuset, herunder skur 

 Intet nyt. Der er ikke udpeget en byggeansvarlig endnu. 

 Vi overvejer, at være nysgerrige når Andreas Boesen kommer på besøg. 

 Skur: opsat til fri afbenyttelse. Foreningen ønsker et tag fordi det er 
 meget vådt indeni især hvis det blæser. Og efter regnvejr/fugtigt vejr er 
 tøj mv. fugtigt. Formanden tager kontakt til kommunen for at høre, om 


